
Zfpisnica
z ll. pl6novan6ho zasadnutia obecn6ho zastupitefstva v Matri5kove,

konan6ho di,a 24.06.2021

Pritomnf: starostka obce - Ing. Marta M6sz6rosov6 - online
poslanci obecn6ho zastupitel'stva
Mgr. Maria Tomovidov 6, hlavni kontrol6rka

Ospravedlnili sa: Ing. Ivan Molniir
MUDr. Peter Szab6

Pl6novan6 zasadnutie OZbolo zvolan| pozv6nkou starostky obce zo di,e 17.06.2021 akonalo
sa na Obecnom frade v Matri5kove. Prflohu tejto zilpisnice tvoria v5etky materiSly predkladan6
na tomto zasadnuti.

K bodu i. 1 - Otvorenie

Rokovanie Obecndho zastupitel'stva v Matri5kove zahdjila online p. starostka. Privitala
pritomnych poslancov a hosti a kon5tatovala, Ze obecn6 zastupitel'stvo na svojom 11.

pl6novanom zasadnuti j e uzn65aniaschopn6.

K bodu i.2 - Urienie zapisovatel'a a overovatel'ov z6pisnice

Za zapisovatel'ku p. starostka urdila p. Silviu Vargovri a za overovatel'ov z6pisnice
p. starostka navrhla p. Mgr. Elenu S6ndor a p. Mgr. Anitu Bartalos. Za uvedeny niivrh p.

starostka dala hlasovat. Za n6vrh bolo sedem poslancov ( Mgr. A. Bartalos, PhDr. L.
Bukovszky, Mgr. T. M6sz6ros, Ing. J. Ol6h, Ing. P. Pulen, Mgr. E. S6ndor, Ing.arch. I.
Sz6csovii), nikto nebol proti a nikto sa nezdrZal hlasovania. Poslanci tento n6vrh jednohlasne

schv6lili.

K bodu i.3 - Schvr{lenie programu zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva

P. starostka oboznrimila pritomnych s programom zasadnutia a dala hlasovat' za program.
Zabolo sedem poslancov ( Mgr. A. Bartalos, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T. M6szilros, Ing. J.

OLlh, Ing. P. Pulen, Mgr. E. S6ndor, Ing.arch. I. Sz6csov6 ), nikto nebol proti a nikto sa

nezdrlal hlasovania. Poslanci tento n6vrh jednohlasne schv6lili.
P. starostka sa opytala, di niekto z poslancov m6 n6vrh nazmenu schv6len6ho programu.

Nikto sa nehl6sil, p. starostka navrhla v bode rdzneprerokovat'problematiku Uzemn6ho planu-
priprava zmeny, aktu6lne otdzky OFC Matri5kovo, schv6lenie zmluly so SAD Dunajskri Streda,
schviilenie zmlury s dod6vatellom plynu na ziklade vysledkov verejn6ho obstar6vania CYEB
s.r.o., schv6lenie I<Z - N. Debnrirov6, schv6lenie n6jomnej zmlury s OZ TSAk- Teqball and
Sport Academy,

P. starostka dala hlasovat' za zmeneny program. Zabolo sedem poslancov ( Mgr. A.
Bartalos, PhDr. L. Bukovszky, Mgr.T. M6sz6ros, Ing. J. Ol6h, Ing. P. Pulen, Mgr. E. Siindor,
Ing.arch. I. Szricsov6 ), nikto nebol proti anikto sa nezdrLal hlasovania. Poslanci trito znenu
j ednohlasne schv6lili.
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K bodu 8.4 - Vol'ba nivrhovej komisie

P. starostka navrhla, aby n6vrhov6 komisia pracovala v tomto zloLeni
Ing.arch. I. SzScsov6 - predseda
Ing. P. Pulen
PhDr. Ldszlo Bukovszky.

Zauvedeny niivrh p. starostka dala hlasovat.Zabolo sedem poslancov ( Mg. A. Bartalos,
PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T. M6sz6ros,Ing. J. Ol6h,Ing. P. Pulen, Mgr. E. S6ndor, Ing.arch.
I. SzScsov6), nikto nebol proti a nikto sa nezdrZal hlasovania. Poslanci tento n6vrhjednohlasne
schv6lili.

K bodu i. 5 - Kontrola plnenia uzneseni z predchridzajriceho zasadnutia OZ

P. starostka predviedla spr6vu o kontrole plnenia uzneseni zpredchidzajiceho
zasadnutia OZ. Ktomuto bodu pritomni poslanci nemali pripomienku a spr6vu o kontrole
plnenia uzneseni z predch6dzajriceho zasadnutia OZbrali na vedomie.

K bodu i. 6 - Interpeklcia poslancov

O slovo sa prihl6sila p. poslanec Ing, J. Ol6h: Kedy sa uskutodni vymena Ziaroviek na
uliciach?

P. starostka: Vymena Ziaroviek v obci sa uskutodni v priebehu nasledujriceho tyZdila.
P. poslankyfia Ing.arch. I. Sz6csov6: Skohkll autobus treba oznadit' tabul'ou, a urdit'

presnri trasu. Cestovala som s tym autobusom a nep6dilo sa mi, Ze cestou naspiit' z nemocnice
sa autobus nezastavi pred starym cintorinom, aby Ziaci ZS Z. Kod6lya mali bliZ5ie ku Skole,

ataktieZ nech6pem predo nem6 tento spoj zast5vku blizko Skoly G. Dusika.
P. starostka: Skolsky autobus je u\, ozna(eny. Cestovny poriadok bude moZne menit aL

o rok. MoZnost'st6tia pri starom cintorine v Galante odkonzultujeme s vedenim SAD.

K bodu i.7 - Prerokovanie a schvilenie ziverein6ho fitu Obce Matf5kovo za rok2020

P. starostka poprosila p. kontrol6rku Mgr. Mdriu Tomovidovri, aby ryhodnotila
zileredny ridet Obce Matri5kovo zarok2020.Kziweredn6mu fdtu nemala Liadne pripomienky,
ani poslanci neZiadali vysvetlenie.

P. starostka dala hlasovat za schvdlenie ziiveredn6ho ridtu Obce Matri5kovo zarok2020
a celorodn6 hospod6renie za rok 2020.
Zabolo sedem poslancov ( Mgr. A. Bartalos, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T. M6szaros, Ing. J.

Ol6h,Ing. P. Pulen, Mgr. E. S6ndor,Ing. arch. I. Szricsovii), nikto nebol proti a nikto sa nezdrLal
hlasovania. Poslanci plnenie rozpoEtu jednohlasne schv6lili.

P. starostka dala hlasovat' za preridtovanie vysledku hospod6renia za rok 2020, zisk vo
vy5ke 163 228,07€ v prospech tidtu 428. Za bolo sedem poslancov ( Mgr. A. Bartalos, PhDr.
L. Bukovszky, Mgr. T. M6sz6ros, Ing. J. Ol6h, Ing. P. Pulen, Mgr. E. Siindor, Ing. arch. I.
Szricsovii), nikto nebol proti a nikto sa nezdrlal hlasovania. Poslanci jednohlasne schvSlili
preridtovanie'r'-i sledku ho spodarenia.

P. starostka dala hlasovat' za ndvrh na prevod finandnych prostriedkov vo vy5ke
272 906,00€ do rozpoltt2}2l na krytie kapit5lovfch a finandnych vydavkov. Zabolo sedem
poslancov ( Mgr. A. Bartalos, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T. M6sz6ros, Ing. J. Ol6h, Ing. P.

Pulen, Mgr. E. S6ndor, Ing. arch. I. Sz6csov5), nikto nebol proti a nikto sa nezdrLal hlasovania.
Poslanci jednohlasne schv6lili tento n6vrh.
V d'alSom poslanci brali na vedomie stanovisko hl. kontrol6rak zdveredn6mu idtuzarok202}.
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K bodu i. 8 - Plnenie rozpoitu obce k 31.03.2021

P. starostka poprosila p. kontrol6rku Mgr. Mririu Tomovidovri, aby lyhodnotila plnenie
rozpodtu obce k 31.03.2021. Kplneniu rozpodtu nemala Ziadne pripomienky, ani poslanci
neZiadali vysvetlenie.

P. starostka dala hlasovat za schvillenie plnenia rozpodtu k 31.03.2021.
Zabolo sedem poslancov ( Mgr. A. Bartalos, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T. M6szrlros, Ing. J.

Ol6h, Ing. P. Pulen, Mgr. E. S6ndor, Ing. arch. I. Szricsov6), nikto nebol proti a nikto sa nezdrlal
hlasovania. Poslanci plnenie rozpodtu jednohlasne schvSlili.

K bodu i. 9 - Nivrh VZN Obce Matf5kovo o podmienkach umiestfiovania volebn;ich
plagitov

P. starostka informovala pritomnych poslancov o novom n6vrhu VZN d. 0ll202l Obce
Matri5kovo o podmienkach umiestriovania volebnych plag6tov, ktory bol vypracovany na
ziklade protestu prokur6tora zo dfia 19 .01 .2021 ( Uzneseni e t,.ll3l202l).

Za YZN il01.12021 p. starostka dala hlasovat'. Za bolo sedem poslancov ( Mgr. A.
Bartalos, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T. M6sz5ros,Ing. J. Ol6h, Ing. P. Pulen, Mgr. E. Siindor,
Ing. arch. I. Sz6csovii), nikto nebol proti a nikto sa nezdrlal hlasovania. Poslanci tento n6vrh
jednohlasne schv6lili.

K bodu i. 10 - Nfvrh pl6nu kontrolnej iinnosti hlavn6ho kontrol6ra obce na II. polrok
2021

Hlavnd kontrol6rka obce predkladala niivrh pl6nu kontrolnej dinnosti na II. polrok202l.
Poslanci nemali otizky k niivrhu.

P. starostka dala hlasovat zanixrhpLinu kontrolnej dinnosti hlavn6ho kontrol6ra obce na
II. polrok 2021. Zabolo sedem poslancov ( Mgr. A. Bartalos, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T.
M6sz6ros, Ing. J. Ol6h, Ing. P. Pulen, Mgr. E. Siindor, Ing. arch. I. Sz6csovti), nikto nebol proti
a nikto sanezdrlal hlasovania. Poslanci n6vrh jednohlasne schv6lili.

K bodu i. 11- R6zne

Liadosf o povolenie k rybudovaniu optickej siete v obci Matri5kovo

P. starostka informovala pritomnych poslancov o Ziadosti p. Ing. Nikolasa Dubu,
v zneni, ako bola predkladanS v materi6loch na zasadnutie. Pri tomto bode programu bol
pritomny p.Duba, ktory odpovedal na otivky poslancov.
P.starostka sa opytala pritomnych dlenov OZ, Ei srihlasia s tym, aby p. Duba zahilll projektov6
pr6ce a niisledne obec pristripi k verejn6mu obstaraniu na dodiivatel'a. Zabolo sedem poslancov
( Mgr.A. Bartalos, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T. M6szilros, Ing. J. OlAh, Ing. P. Pulen, Mgr.
E. S6ndor, Ing. arch. I. Sz6csov6), nikto nebol proti anikto sa nezdrlal hlasovania. Poslanci
niivrh j ednohlasne schv6lili.

NSvrh kfpnej zmluvy- N. Debnirovr[

P. starostka informovala pritomnych o nSvrhu Kripnej zmluvy N. Debn6rovej na
odkripenie dasti pozemku parc. d. ,,E" 458 vo vlastnictve Obce v celkovej vymere 19775 m2.
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Predmetom ktipnej zmluly je novovytvoreny pozemok par. 8.2561/9 vo vymere 49 m2. Na
predmetnri parcelu bol vypracovany znalecky posudok na urdenie v5eobecnej hodnoty
nehnutel'nosti, znalkyiou Mgr. Ing. IJubicou Chomdovou, d. posudku 5112021. Podl'a posudku
VH 1m2 pozemku je 29,72€. P. starostka dala hlasovat zaznenie kfpnej zmluvy s tym, Le cena
je navrhnutri vo vy5ke 30€1m2.

Zabolo sedem poslancov ( Mgr.A. Bartalos, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T. M6sz6ros,
Ing. J. Ol6h, Ing. P. Pulen, Mgr. E. S6ndor, Ing. arch. I. Szocsov6), nikto nebol proti a nikto sa

nezdrZal hlasovania. Poslanci tento niivrh jednohlasne schv6lili.

Podnet p. L. Duraya

Obecn6 zastupitelistvo bralo na vedomie list Ministerstva Zp Sn 210.05.2021,
z ktor6ho vyplyva, Ze kvalitu ovzdu5ia nie je moLnd monitorovat' na vSetkych miestach kde
vznikol lok6lny probl6m znedistenia ovzdu5ia, nakol'ko SHMU m6 v prevddzke cca. 42

monitorovacich stanic kvality ovzdu5ia, ktor6 sir plne vytaLen6. V pripade Ze sa zisti vyskyt
epiz6dy s citel'nym zitpachom, resp. Obecny rirad bude mat'o vzniknutom znedisteni ovzdu5ia
vedomosti, bude vo veci konat'.

Ndvrh advokitskej kancelirie JUDr. P. Wolfa, s.r.o na zmenu VZN

Obecn6 zastupitel'stvo prerokovalo nilvrh Advok6tskej kancel6rie JUDr. Petra Wolfa,
s.r.o. na nnenu VZN o chove adrLanimieratnaizemi Obce Matri5kovo. Jedn6 sa o chov vdeli
a stym spojeny spor - uplatnenie n6roku na zdrZanie sa obt'aZovania vdelami.
P. Bukovszky: treba podporovat'dom6ci chov.
P. Szricsovil: vdely sri uZitodnd, treba ichzachinit.
P. starostka navrhla lypracovat' n6vrh nov6ho VZN, ktoni bude zverejneny a n6sledne
predloZeny zastupitelistvu na schviilenie. Zabolo sedem poslancov ( Mgr. A. Bartalos, PhDr.
L. Bukovszky, Mgr. T. M6sz6ros, Ing. J. Olah, Ing. P. Pulen, Mgr. E. Sdndor, Ing. arch. I.
Sz6csovii), nikto nebol proti a nikto sanezdrLal hlasovania. Poslanci tento n6vrh jednohlasne

schvrllili.

Vyhodnotenie komunitn6ho pl6nu soc. sluiieb Obce Matri5kovo

Poslanci prerokovali informativnu hodnotiacu spr6vu o priebeZnom plneni
Komunitn6ho planu soci6lnych sluZieb Obce Matri5kovo, a trito spr6vu brali na vedomie bez
pripomienok.

Ziadost' Ladislava Szaba ml., iiadost' o nijom nehnutel'n6ho majetku Obce
MatriSkovo

Obecn6 zastupitel'stvo prerokovalo Ziadost' Ladislava Szaba ml., Ziadost' o n6jom
nehnutel'n6ho majetku Obce Matri5kovo. Jedn6 sa o niijom- tLivarrie dasti pozemku vo
vlastnictve Obce na tr6ningovom ihrisku pri previldzke MaDHousE. Pri rokovani o tomto bode
programu bola pritomn6 odbornii referentka stavebn6ho fradu. Ing. Morvayov5 informovala
poslancov o stave riesenia,, terasy" alegalizitcie, majetkovopr6vne vysporiadanie objektu baru
i ubytovne. Uviedla, Ze diastodne sri podan6 projekty poZadovan6 v zmysle zdznamu zo SSD.
Na stavebnom urade je podanie o realiz6ciu zakrytia tenisovych kurtov- nafukovacia hala. Toto
konanie je preru5en6 z ddvodu, Le p. Zelenik nevydokladoval vztah kpozemku, kto4f je
obecnym majetkom. Vzhl'adom k tomu, Ze predmetne zilelitosti rizko srivisia, nie je moZn6 na

tomto zastupitelistve rie5it'Ziadost'p. Szab6. Je potrebn6 brat'do rivahy skutodnost', Ze t. d. nie
je funkdny rybor OFC a otivkuulivania are6lu ihriska treba dohodnrit'aj so Sportovcami.
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P. starostka dala hlasovat zan6vrhnaodrodeniepredmetnej Ziadosti. Zabolo sedem

poslancov ( Mgr. A. Bartalos, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T. M6szrlros, Ing. J. Ol6h, Ing. P.

Pulen, Mgr. E. S6ndor, Ing. arch. I. SzScsov6), nikto nebol proti a nikto sa nezdrZal hlasovania.

Poslanci tento n6vrh jednohlasne schv6lili.

0P Once Matf5kovo

P. starostka informovala pritomnych poslancov o vefkf zitujem o lytvorenie novych
rozvojovych pl6ch. Po konzult6cii so spracovatel'kou fzemn6ho phinu sa uvaZuje o jeho zlnene

ao jeho aktualizitcil.Ddraz bude kladeny na zapracovanie aktu6lneho stavu po vykonan;fch
pozemkovych riprav6ch, na urdenie podmienok zastavania v existujricej zdstavbe, na

Specifikrlciu podmienok a urdenie zixaznych regulativ ochrany lesa, na zostiladenie zixaznej
dasti s platn.fmi predpismi a normami a pod. K pripravnym pr6cam je potrebn6 uznesenie OZ.

Poprosila piiton*y"f, aby brali na vedomie predkladaciu spriilu o preskfmani schvSlen6ho UP

a dala hlasovat' za zadatie procesu obstarania zmien a doplnkov UPN obce Matri5kovo 6.3

v rozsahu podfa Prilohy d.l mandritnu zmluvu na pr6ce spojen6 s obstar6vanfm ,,UPN obce

Matri5kovo - zmerry a doplnky E.3" a firmou TRIPLAN s.r.o. .

Zabolo sedem poslancov ( PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T. M6sz6ros, Ing. J. Olah,Ing. P. Pulen,

Mgr. E. S6ndor), nikto nebol proti a nikto sa nezdrZal hlasovania. Poslanci tento n6vrh
j ednohlasne schv6lili.

Problematika OFC

P. starostka obozndmila prftomnych dlenov obecn6ho zastupitefstva so z6pisnicou
z dlenskej schddze OZ OFC zo dira04.05.2021, v ktorej je uveden6, Ze predseda OFC N6meth

Tibor ukondil svoju dinnost' na poste predsedu OFC a zdrovei sa vzdal dlenstva OFC, IZo

Richard sa vzdal funkcie a dlenstva tieZ, Ladislav Szab6 jednohlasne so srihlasom pritomnych
bol zvoleny za Elena riadiaceho ryboru OFC Matfskovo (z6pisnica, prezendka tvori prilohu
tejto z6pisnice).
P. starostka povedala, Ze spolu s predmetnou zripisnicou bol dorudeny na obecny rirad

dokument, duplik6t ,, Stanovy TJ Matri5kovo, zktor6ho chyba 5. strana, dalej boli doruden6

pediatky, a zvazok kffdov. Z uvedenlho lyplyva Ze vybor OFC nie je funkdny. Niekol'ko kr6t
sa rozprdvala s p6nom Szabom Ladislavom ktory mal zitlujem o starostlivost' o futbalovri
plochu, ketLe bola ich kosadka v oprave, p. starostka mu poZidala obecnf kosadku.

P. starostka poprosila hlavnri kontrol6rku obce aby informovala OZ o vysledku kontroly
tidtovnictva OFC a navrhla aby niivrh na riesenie bol prijati po podani spr6ry kontrol6rky.
P. hlavn6 kontrol6rka referovala Ze kontrola ridtovnictva bola vykonanii, podas ktorej
konzultovala zo zaliatku p. N6methom, neskOr s E. Kissom. Pokladnidn6 kniha bola
predloZen6, avSak vo viacerych pripadoch chybali prisluSnd doklady. Spolu vo vyridtovani
nebola vydokladovan6 suma 2 000€ . Za\ala sa brirliv5 diskusia.
P. Ol6h povedal, Ze v Ziadnom pripade nesrihlasi s tym, aby zrozpodtu obce boli poskytnut6

OFC financie ktor6 neboli rydokladovan6. Vyridtuj a dostane5.

P. Mdszaros povedal, Le on osobne nebude asistovat' pri nedodrLani finandnej discipliny,
zastupitel'stvo je zodpovednd za dodrilanie rozpodtovych pravidiel. Vyjadril svoje pohor5enie

ohl'adne stavu ihriska- tr6vnika. Bol vonku sa pozriet', nikdy futbalov6 plocha takto zle

nevyzerala.
P. kontrol6rka OFC pri podani Ziadosti o finandnf prispevok, resp. pred schv6lenfm rozpodtu

majri podat' zhmer, fungovanie, dinnost' OFC, predpokladan6 prijmy, vydavky, potreba n6kupu
Sportovych potrieb a pod..
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P. starostka sa vyjadrila, Ze nakol'ko qfbor OFC nie je funkdnf, ani nemii obec s kym
komunikovat'.
P. Sz6csov6 povedala, Le je potrebn6 ztolat'dlenskri sch6dzu, a urdit'pravidl6 fungovania OFC.
P. starostka dala hlasovat zandvrh zniLif rozpodtovany prispevok na rok 2021 o sumu 2 000€,
ktor6 nebola r,ydokladovan6. Poslanci hlasovali. Za bolo p[t' poslancov (Mgr. A. Bartalos,
PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T. M6sz6ros, Ing. J. Ol6h, , Mgr. E. S6ndor), nikto nebol proti
a hlasovania sa zdrlali (Ing. P. Pulen, Ing. arch. I. Sz6csov6).
Pritomni dlenovia OZ poverili starostku vyzvat OFC, osobne p. E. Kissa, aby v termine do
konca jrila 2021 zvolali dlenskir schddzu OZ.

Zo zasadnutiaOZ odiSiel Mgr. T. M6szrlros.

Liailost'OZ TSAk- Teqball and Sport Academy

P. starostka informovala pritomn;fch poslancov o ndvrhu nrijomnej zmluvy pre
Obdianske zdruLenie TSAk-Teqball and Sport Academy, jednri sa o budovu srip.8.774
( Uznesenie (,.8912020). Zmluvn6 strany sa dohodnf na n6jme l€ mesadne + reZijne nriklady,
pridom bein:i.;- opravu do 300,-€ by hradilo Obdianske zdruLenie TASk. Zaschvitlenie niivrhu
n6jomnej zmlur,y bolo Sest'poslancov ( Mgr.A. Bartalos, PhDr. L. Bukovszky, Ing. J. Ol6h,
Ing. P. Pulen, Mgr. E. Srindor, Ing. arch. I. Sz6csov6), nikto nebol proti a nikto sa nezdrLal
hlasovania. Poslanci tento n6vrh jednohlasne schvdlili.

Liadost'p. Kutaka o znii,enie nijomn6ho- stokirstvo pri sripisnom i. 528

P. starostka informovala pritomnych poslancov o Ziadosti p. J. Kutaka o zniilenie
n6jomn6ho zarok 2021 kv6li panddmie. Uviedla pritom, Le nazverejnenri verejnri lyhl65ku na
odpredaj budory b;fval6ho MNV sa nikto neprihlisil. Dotazoval p. P. Kovrics, di by nemohol
ulivat zithradu,lebo t.d. prenajima zithraduv susedstve. P. starostka sa ryjadrila v pripade jeho
ziujmu. P. Kutak prvf spl6tku nrijomn6ho za rok 2021 zaplatil. Navrhla aby iiadatel'ovi bolo
zniZend niljomn6 na tento rok o 20Yo zo sumy zostatku predpisan6ho niijomn6ho.

Zabolo Sest' poslancov ( Mgr. A. Bartalos, PhDr. L. Bukovszky, Ing. J. Oleh, Ing. P.
Pulen, Mgr. E. S6ndor, Ing. arch. I. Sz6csov6), nikto nebol proti a nikto sa nezdrlal hlasovania.
Poslanci tento n6vrh jednohlasne schv6lili.

UZivanie ornej pddy vo vlastnictve Obce

P. starostka informovala poslancov, 2e p. L. Tak6d dorudil na Obec n6vrh zmluvy
on6jme pol'nohospod6rskych pozemkov na d'alSie obdobie, do 31.12.2031 na v'ymeru po
pozemkovych riprav6ch23,3536 ha. N6jomndzmluva s p. Tak6dom bola podpisan6 17 .02.2011
na dobu urditri do 31.12.2021. P. Tak6dovi bol vrdteny n6vrh zmluvy stym, Ze m6Le
pokradovat'v uLivani ornej p6dy vo vlastnictve obce tak aby uZivanie bolo ukonden6 najnesk6r
ku diu 30.09.2021za podmienky zabezpedenia adekviitnej protihodnoty, tj. odplaty rovnakej
neiplatilapodl'azaniknutej nrijomnej zmlury (133,-€ll ha), ktor6bude splatnek30.09.202l.
Obec nad'alej trv6 na tom aby p. Tak6d tZival prenajatri p6du do 30.09.2021. Na uZivanie ornej
p6dy vo vlastnictve Obce starostka navrhla vyhl6sit'verejnri suf ai. Zdroveit p. starostka dala
hlasovat'. Zabolo Sest'poslancov ( Mgr. A. Bartalos, PhDr. L. Bukovszky, Ing. J. O16h, Ing. P.

Pulen, Mgr. E. S5ndor, Ing. arch. I. Sz6csovri), nikto nebol proti a nikto sa nezdrLalhlasovania.
Poslanci tento n6vrh jednohlasne schv6lili.
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Ziadost' o nenivratny finaninf prispevok - Autobusov{ zast{vka a pristupovy chodnik
v Obci Matri5kovo

P. starostka informovala pritomnfch poslancov o znovu podanie Ziadosti o poskytnutie
nen6vratn6ho finandn6ho prispevku - Autobusovd zast|vka apristupoqf chodnik vObci
MatriSkovo . Ziadosl bola podan A fi .06.2021. Zdmerom predkladan6ho projektu je zlep5enie
infraStruktriry obce skvalitnenim podmienok obyvateliov obce, niiv5tevnikov a zvy5enie ich
bezpednosti. Ciel'om projektu je rybudovanie autobusovej zastiivky a pristupov6ho chodnika
pri region6lnej cesty 111156l pri budove obecn6ho riradu. Stavebn6 fprava bude pozost6vat'
zvystavby nov6ho zastilvkov6ho pruhu, vystavby nov6ho n6stupiska, lybudovanie
pristupovdho chodnika k autobusovej zastiivke a vybudovania bezbari6rov6ho priechodu pre
chodcov spolu.

Znovupodanie Ziadosti sa uskutodnilo na vyzvuPPA Nitra. Ziadosf bola vdas odoslan6.

Ziadost'o odkripenie pozemku - p. F.. Bukovszky

P. starostka informovala pritomnych o Ziadosti p. F. Bukovszk6ho o prevode
vlastnickeho pr6va k novor,ytvoren6mu pozemku podlia registra CKN parc. (,. 563612-ostatnd
plocha vo rnfmere 27 m2, ktoril bola predmetom predch6dzajirceho zastupitel'stva. Tento
pozemok je vedeny po pozemkovych ripraviich ako ridelovii ochrannil pol'nohospodarska
a ekologick| zelei, a nie je urdeny na predaj. Uznesenie C,. ll7l202l je potrebn6 zruSit'.

P. starostka dala hlasovat' za zruSenie uznesenia. Zabolo Sest'poslancov ( Mgr. A.
Bartalos, PhDr. L. Bukovszky,lng. J. Ol6h, Ing. P. Pulen, Mgr. E. Siindor, Ing. arch. I.
Sz6csov6), nikto nebol proti a nikto sa nezdrZal hlasovania. Poslanci zruSenie uznesenia
j ednohlasne schv6lili.

Zo zasadnutiaOZ odiSiel PhDr. L. Bukovszky.

Zmluva o osobitnej pravidelnej doprave - SAD

P. starostka informovala pritomnych o zneni zmluvy so SAD Dunajskri Streda, a.s. na
zabezpetenie osobitnej pravidelnej autobusovej dopravy vyhradne pre obdanov obce
Matri5kovo v zmysle obojstranne schv6len6ho cestovn6ho poriadku na linke 8,.202 3}|Galanta-
Matri5kovo. Zabolo p?it'poslancov( Mgr. A. Bartalos, Ing. J. Ol6h, Ing. P. Pulen, Mgr. E.
Siindor, Ing. arch. I. Sz6csov6), nikto nebol proti a nikto sa nezdrlal hlasovania. Poslanci tento
niivrh jednohlasne schv6lili s pripomienkou, Le OcU odkonzultuje s vedenim SAD moZnost'
st6tia autobusu pri starom cintorine v Galante.

Zmluva o dodrlvke zemn6ho plynu - CYEB s.r.o.

P. starostka informovala pritomnlfch poslancov, Ze vitazom verejn6ho obstar6vania
o dod6vke zemn6ho plynu sa stala spolodnost' CYEB s.r.o, s vitaznymi podmienkami
20,58€/MWh plynu vr6tane v5etkych bodnjch poplatkov, bez distribfcie, spotrebnej dane
a DPH. Cena je nemennii a fixnd podas cel6ho trvania zmluly. Tlfmto sa zruSila zmluva
o dod6vke zemn6ho plynu v kateg6rii maloodber medzi SPP, a.s. a Obcou Matri5kovo, do sa
tfka 8 odberovych miest. P. starostka dala hlasovat' za predmetnf zmluvu. . Za bolo ptit'
poslancov ( Mgr. A. Bartalos, Ing. J. Ol6h, Ing. P. Pulen, Mgr. E. Siindor, Ing. arch. I.
Sz6csov6), nikto nebol proti anikto sa nezdrLal hlasovania. Poslanci zru5enie uznesenia
j ednohlasne schv6lili.



K bodu i.12 - Nivrh na uznesenie

Ing. arch. I. Sz6csovii, predseda n6vrhovej komisie predniesla uznesenia prijatd na 11.

pl6novanom zasadnuti obecn6ho zastupitel'stva.
P. starostka dala hlasovat zaprijat6 uznesenia. Zabolo ptit' poslancov ( Mgr. A. Bartalos,

Ing. J. OLih, Ing. P. Pulen, Mgr. E. Siindor, Ing. arch. I. Sz6csov6), nikto nebol proti a nikto
sa nezdr Lal hlasovani a. Po slanci tento niivrh j ednohlasne schv6lili.

K bodu i. 13 - Ziver

Po prijati uzneseni p. starostka pod'akovala pritomnym za aktivnu ridast' a tymto bolo I l.
pl6novan6 zasadnutie obecn6ho zastupitel'stva ukonden6.

Overovatelia z5pisnice :

Mgr.Anitaguftutor.-.. W

Zripisnicu zapisala'.
Silvia Vargov6
V Matri5kove,24. jina 2021
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